

Date: 21 August 2026

التاريخ: 21 اغسطس 2026

**Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE**

**قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الامارات العربية المتحدة**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Extension of Al Ramz Capital
LLC as Liquidity Provider for
ADNOC Drilling Company PJSC
(Company)**

**الموضوع: تمديد تعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م موفراً
للسيولة لشركة أدنوك للحفر ش.م.ع
(الشركة)**

We refer to the Company's previous disclosures on 17 July 2024 and on 5 August 2025 and write to inform you that the Company has extended the appointment of Al Ramz Capital LLC, a licensed financial institution and a market maker, as a liquidity provider for the Company's shares listed on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) for a period of one year.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى افصاح الشركة بخصوص موفر السيولة بتاريخ 17 يوليو 2024 وتاريخ 5 أغسطس 2025، فإننا نفيديكم بقيام الشركة بتمديد تعيين شركة الرمز كابيتال ذ.م.م، المؤسسة المالية الحاصلة على ترخيص صانع السوق، موفراً للسيولة على أسهم الشركة المدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية وذلك لمدة عام.

Under the terms of the extension, Al Ramz Capital will continue to independently trade the Company's shares, in accordance with the regulations and rules of the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) and the Capital Market Authority.

وبموجب شروط الاتفاقية المجددة، ستستكمل شركة الرمز كابيتال تداول أسهم الشركة بشكل مستقل وفقاً للضوابط والأنظمة المعمول بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية وهيئة سوق المال.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



**Abdulla Naji Abdulla Ateya Almessabi
Chief Executive Officer**

Copy to: Capital Market Authority (CMA)



نسخة إلى: السادة/هيئة سوق المال المحترمين